



Golf Products® Turf Fertilizer

13-2-13

- Contains ammonium sulfate for initial color response
- Supplies iron and micronutrients to help prevent deficiencies
- Size Guide Number (SGN) 100 blended product for low-cut greens and tees

GUARANTEED ANALYSIS		
Total Nitrogen (N) (minimum)	13.00%	13.00%
13.00% Ammoniacal Nitrogen		
Available Phosphate (P ₂ O ₅) (minimum)	2.00%	2.00%
Soluble Potash (K ₂ O) (minimum)	13.00%	13.00%
Sulfur (S) (minimum)	18.42%	18.42%
18.42% Combined Sulfur (S)		
Copper (Cu)	0.10%	0.10%
0.02% Water Soluble Copper (Cu)		
Iron (Fe)	2.00%	2.00%
0.30% Water Soluble Iron (Fe)		
Manganese (Mn)	0.10%	0.10%
0.03% Water Soluble Manganese (Mn)		
Zinc (Zn)	0.10%	0.10%
0.03% Water Soluble Zinc (Zn)		

Derived from ammonium phosphate, ammonium sulfate, potassium sulfate, ferric oxide, ferrous sulfate, cupric oxide, manganous oxide, manganese sulfate, zinc oxide and zinc sulfate.

F002091

Information regarding the contents and levels of metals in this product is available on the internet at <https://www.aapfco.org/metals.html>

Registration Number xxxxxxxM Fertilizers Act

DIRECTIONS FOR USE

Apply when a regular feeding of nitrogen and potassium along with micronutrients is desired.

This product must be used on the basis of a soil or tissue analysis. Seek advice from the county agricultural representative or a professional agricultural consultant. This product may not provide all nutrients required and should be used as part of a complete fertilization program, based on soil testing.

DO NOT APPLY NEAR WATER, STORM DRAINS, OR DRAINAGE DITCHES. DO NOT APPLY IF HEAVY RAIN IS EXPECTED. APPLY THIS PRODUCT ONLY TO YOUR LAWN/GARDEN, AND SWEEP ANY PRODUCT THAT LANDS ON THE DRIVEWAY, SIDEWALK, OR STREET, BACK ONTO YOUR LAWN/GARDEN.

Check with your local Cooperative Extension Agency to obtain specific information on local turf best management practices. Check with your county or city government to determine if there are local regulations for fertilizer use. Apply as directed during growing season or as advised by your local agronomist.

Caution: This fertilizer contains copper, iron, manganese and zinc and should be used only as recommended. It may prove harmful when misused.

Application Rates:

LOW: 0.98 kg/100 m² (2.0 lbs./1,000 sq. ft.)
MEDIUM: 1.95 kg/100 m² (4.0 lbs./1,000 sq. ft.)



WARNING
CAUSES SKIN AND SERIOUS EYE IRRITATION.

Precautionary Statements

Wear protective gloves and clothing. Remove contaminated clothing and wash before reuse. Avoid breathing dusts. Use only outdoors or in well-ventilated area. Call poison control or seek medical attention if you feel unwell. Wash thoroughly after handling. Do not eat, drink or smoke when using this product. If swallowed: rinse mouth and seek medical attention. If in eyes or on skin: rinse area with plenty of water, remove contact lenses. If eye or skin irritation continues: seek medical attention. Keep out of reach of children.

PERSONAL PROTECTIVE EQUIPMENT / PROTECTION MEASURES / CONTROLS:

RESPIRATORY PROTECTION: NIOSH approved respirator, if required.
EYE PROTECTION: Safety glasses with side shields, goggles, or face shield.
SKIN PROTECTION: Appropriate for the task. Impervious and compatible with material.
VENTILATION: Use with adequate ventilation.

First Aid

If inhaled: Move to fresh air and keep comfortable, seek medical attention if unwell.

If on skin: Wash affected areas with soap and water. Seek medical attention if irritation persists. Wash contaminated clothing before re-use.

If in the eyes: Immediately flush with water for 15-20 minutes, remove contact lenses if present and easy to do - continue rinsing. Seek medical attention if irritation persists.

If swallowed: Rinse mouth. DO NOT INDUCE VOMITING unless directed by a medical professional. Seek medical attention if unwell.

Phosphate Notice: This lawn/turf fertilizer contains phosphorous and is only for nonagricultural use. In Maryland, this product is providing nutrients in accordance with a soil test that was conducted by a laboratory identified under 8-803.7 of this article and performed no more than 3 years before the application.

For all applications, apply to dry foliage. Water in after application with a minimum of 5 mm (0.2 inches) to help move particles into the turf canopy. Do not collect clippings for at least one mowing following application to avoid particle pick-up. Avoid extensive use of ammonium sulfate where desirable annual bluegrass is present. Avoid applications to sensitive or stressed turf.

Cool Season Grasses:

- Apply at the MEDIUM RATE in the spring and fall months
- Apply at the LOW RATE in the summer and fall months.

Warm Season Grasses:

- Apply at the MEDIUM RATE during the growing season.

Manufactured by:
The Andersons, Inc.
P. O. Box 119
Maumee, OH 43537
USA
AndersonsPro.com

SGN 100

Net Wt. 55.1 Lbs (25 kg)

10008545

G25



Golf Products® Engrais de Gazon

13-2-13

- Contient du sulfate d'ammonium pour une réponse colorée initiale
- Fournit du fer et des micronutriments pour aider à prévenir les carences
- Produit mélangé numéro de guide de taille (SGN) 100 pour les gazons et terrains de golf ton dus à ras

ANALYSE GARANTIE		
Azote totale (N) (minimum)	13,00%	13,00%
13,00 % d'azote ammoniacal		
Phosphate disponible (P ₂ O ₅) (minimum)	2,00%	2,00%
Potasse soluble (K ₂ O) (minimum)	13,00%	13,00%
Soufre (S) (minimum)	18,42%	18,42%
18,42% de soufre combiné (S)		
Cuivre (Cu)	0,10%	0,10%
0,02% de cuivre soluble dans l'eau (Cu)		
Fer (Fe)	2,00%	2,00%
0,30% de fer soluble dans l'eau (Fe)		
Manganèse (Mn)	0,10%	0,10%
0,03% de manganèse soluble dans l'eau (Mn)		
Zinc (Zn)	0,10%	0,10%
0,03% de zinc soluble dans l'eau (Zn)		

Dérivé du phosphate d'ammonium, du sulfate d'ammonium, du sulfate de potassium, de l'oxyde ferrique, du sulfate ferreux, de l'oxyde cuprique, de l'oxyde manganèse, du sulfate de manganèse, de l'oxyde de zinc et du sulfate de zinc.

F002091

Des informations sur le contenu et les teneurs en métaux de ce produit sont disponibles sur Internet à l'adresse <https://www.aapfco.org/metals.html>

Numéro d'enregistrement xxxxxxxM Loi sur les engrais

MODE D'EMPLOI

Appliquer lorsqu'une alimentation régulière d'azote et de potassium avec des micronutriments est souhaitée. Ce produit doit être utilisé sur la base d'une analyse du sol ou des tissus. Demandez conseil au représentant agricole du comté ou à un consultant agricole professionnel. Ce produit peut ne pas fournir tous les nutriments nécessaires et devrait être utilisé dans le cadre d'un programme de fertilisation complet, basé sur l'analyse du sol.

NE PAS APPLIQUER PRÈS DE L'EAU, DES COLLECTEURS D'EAUX PLUVIALES OU DES FOSSÉS DE DRAINAGE. NE PAS APPLIQUER SI DE FORTES PLUIES SONT ATTENDUES. APPLIQUEZ CE PRODUIT UNIQUEMENT SUR VOTRE PELOUSE / JARDIN, ET BALAYEZ TOUT PRODUIT QUI ATTERRIT SUR L'ALLÉE, LE TROTTOIR OU LA RUE, SUR VOTRE PELOUSE / JARDIN.

Vérifiez auprès de votre agence de vulgarisation coopérative locale pour obtenir des informations spécifiques sur les meilleures pratiques de gestion du gazon local. Vérifiez auprès de l'administration de votre comté ou de votre ville pour déterminer s'il existe des réglementations locales pour l'utilisation d'engrais. Appliquez selon les directives pendant la saison de croissance ou selon les conseils de votre agronome local.

Taux d'application :

FAIBLE : 0,98 kg/100 m² (2,0 lbs./1,000 pi²)
MOYEN : 1,95 kg/100 m² (4,0 lbs./1,000 pi²)



AVERTISSEMENT
PROVOQUE UNE IRRITATION DE LA PEAU ET DES YEUX GRAVES

Attention: cet engrais contient du cuivre, du fer, du manganèse et du zinc, et ne doit être utilisé que comme recommandé. Il peut s'avérer nocif lorsqu'il est mal utilisé.

MISES EN GARDE

Portez des gants et des vêtements de protection. Enlevez les vêtements contaminés et lavez-les avant de les réutiliser. Évitez de respirer des poussières. Utiliser uniquement à l'extérieur ou dans un endroit bien ventilé. Appelez le contrôle du poison ou consultez un médecin si vous ne vous sentez pas bien. Laver soigneusement après la manipulation. Ne mangez pas, ne buvez pas et ne fumez pas lorsque vous utilisez ce produit. Tenir hors de la portée des enfants.

ÉQUIPEMENT DE PROTECTION INDIVIDUELLE

PROTECTION RESPIRATOIRE: Respirateur approuvé par le NIOSH, au besoin.
PROTECTION DES YEUX: Lunettes de sécurité avec écrans latéraux, lunettes de protection ou écran facial.
PROTECTION DE LA PEAU: Approprié pour la tâche. Imperméable et compatible avec le matériel.
VENTILATION: À utiliser avec une ventilation adéquate.

PREMIERS SOINS

En cas d'inhalation: Passez à l'air frais et restez à l'aise, consultez un médecin en cas de malaise.

Si sur la peau: Lavez les zones touchées avec de l'eau et du savon. Consulter un médecin si l'irritation persiste. Laver les vêtements contaminés avant de les réutiliser.

Si dans les yeux: Rincer immédiatement à l'eau pendant 15-20 minutes, retirer les lentilles cornéennes si elles sont présentes et faciles à faire - continuer à rincer. Consulter un médecin si l'irritation persiste.

En cas d'ingestion: Rincer la bouche. NE PAS PROVOQUER DE VOMISSEMENTS à moins d'être dirigé par un professionnel de la santé. Consulter un médecin en cas de malaise.

Avis de phosphate: Cet engrais pour pelouse/gazon contient du phosphore et est uniquement destiné à une utilisation non agricole. Dans le Maryland, ce produit fournit des nutriments conformément à une analyse de sol qui a été effectuée par un laboratoire identifié sous 8-803.7 du présent article et effectué pas plus de 3 ans avant l'application.

Pour toutes les applications, appliquer sur le feuillage sec. Arrosez après l'application avec un minimum de 5 mm (0,2 pouce) pour aider à déplacer les particules dans le couvert du gazon. Ne pas ramasser l'herbe coupée pendant au moins une tonte après l'application afin d'éviter le ramassage des particules. Évitez l'utilisation intensive de sulfate d'ammonium là où le pâturin annuel souhaitable est présent. Évitez les applications sur le gazon sensible ou stressé. En cas d'ingestion: rincer la bouche et consulter un médecin. Si dans les yeux ou sur la peau: rincer la zone avec beaucoup d'eau, enlever les lentilles de contact. Si l'irritation des yeux ou de la peau persiste : consulter un médecin.

Herbes de saison fraîche:

- Appliquer au TAUX MOYEN au printemps et à l'automne
- Appliquer au TAUX FAIBLE en été et en automne.

Herbes de saison chaude:

- Appliquer au TAUX MOYEN pendant la saison de croissance.

Fabriqué par:
The Andersons, Inc.
P.O. Box 119
Maumee, OH 43537
AndersonsPro.com

SGN 100

Poids net. 55.1 livres. (25 kg)

10008545

G25